

# PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTE

2022-02-10

**Tid:** 19.00

**Plats:** Paviljongen Hugelsta

## **Närvarande:**

Tommy Jonsson  
Per Lundquist  
Daniel Lindström  
Tomas Maxe  
Fredrik Lindblad

Adjungerade  
Kenneth Malm  
Roger Svärd  
Lasse Blomberg

## **MÖTETS ÖPPNANDE**

### **1 VAL AV ORDFÖRANDE**

Till ordförande valdes Fredrik Lindblad

### **2 VAL AV JUSTERINGSMAN**

Till justeringsman valdes Per Lundquist

### **3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Fredrik föredrar protokollet. Godkändes och lades till handlingarna.

### **4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST**

#### **Möte med Kommun.**

Kommun informerar om att Daniel Silvborn har slutat och dom söker ersättare. Föreningarna fick en lista med kontaktpersoner så länge.

#### **Felanmälan**

Det har kommit in klagomål på att sopptunne hanteringen på vallarna inte funkar. ingen tömmer tunnorna.

Kommunen ansvarar inte för den hanteringen, så det är upp till föreningarna att sköta det. Styrelsen föreslår att vi börjar använda säckar, så det blir lättare att tömma information till föreningarna igen, Sätta upp anslag.

Det har även diskuteras om föreningarna ska få varsin månad där man ansvarar för att tunnorna töms, men det är inte aktuellt i nuläget.

Fredrik kollar med kommun om dom kan fixa fram sopsäckar.

#### **Taggsystem**

Kommun kommer eventuellt att införa taggsystem på skjutbanan i framtiden.

## **Städdag**

Maxe föreslår en städdag den 30/4 09.00-12.00.

Samskyttet bjuder på lunch.

Vi behöver röja skjulet på 100m baksidan av värmestugan, samt att "Korvkiosken" Vid K2 måste flyttas till stora parkeringen eller rivas.

Om ingen förening gjort anspråk på Korvkiosken innan städdagen, så rivs den.

Maxe fixar mailutskick och samordnar beställning av container, traktor etc..

## **Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider**

### **Ekonomi**

Per och Fredrik arbetar med bokslut.

### **Bokningslista**

Kommunen har begärt att få ta över bokningarna, då dom vill ha ett system till alla sina anläggningar. Samskyttet försöker göra övergången så smidig som möjligt.

## **5 BESLUT OCH PROJEKT**

### **Hugelsta**

Kolla om vi kan få upp lite tavlor i paviljongen igen.

Lasse och Rosen kollar upp det.

### **Projekt H-vallen**

Kolla på platser för framtida containrar.

### **Projekt I-vallen**

Ligger på is tills H är helt klar.

### **Projekt zoom**

Jocke Hansson har tagit fram en variant på harddiskiva till hissarna.  
men är inte installerat än.

### **Internet och sändlistor**

Byta namn på Wifi på jakttskyttebanorna. Samma SSID på hela Hugelsta.

Samskyttet står för ett gratis gästnätverk, och så finns det ett lösenordsskyddat för tävling, mm.

### **Munktell**

Besiktad och godkänd för kalibrar upp till .38 (9mm) ej kronammo.

EPK och Ärla undrar om dom får sätta upp ett vändställ.

Frågan kommer tas upp i husrådsmötet.

Fredrik lyfter det med Camilla.

### **Jaktskyttet**

Inget att rapportera.

## **6 ÖVRIGA FRÅGOR**

Inget att avhandla.

## **7 NÄSTA MÖTE**

Ordförandemöte 2022-03-09 18.30

## **8 MÖTETS AVSLUTANDE**

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

**Vid protokollet**

Daniel Lindström

**Justeras**

Per Lundquist